

No. 27554

LIECHTENSTEIN

**Declaration of acceptance of the obligations contained in the
Charter of the United Nations. Dated at Vaduz on 10 August 1990**

Authentic text: English.

Registered ex officio on 18 September 1990.

LIECHTENSTEIN

**Déclaration d'acceptation des obligations de la Charte des
Nations Unies. En date à Vaduz du 10 août 1990**

Texte authentique : anglais.

Enregistré d'office le 18 septembre 1990.

LIECHTENSTEIN: DECLARATION¹ OF ACCEPTANCE OF THE
OBLIGATIONS CONTAINED IN THE CHARTER OF THE
UNITED NATIONS

“In connection with the application by the Principality of Liechtenstein for membership in the United Nations, I have the honour, on behalf of the Principality of Liechtenstein and in my capacity as Head of State, to declare that the Principality of Liechtenstein accepts the obligations contained in the Charter of the United Nations and solemnly undertakes to fulfil them.”

Vaduz, August 10, 1990

[Signed]

HANS BRUNHART
Head of Government

[Signed]

HANS-ADAM II
Reigning Prince of Liechtenstein

¹ Presented to the Secretary-General on 10 August 1990, By resolution 45/1* adopted by the General Assembly at its first plenary meeting on 18 September 1990, Liechtenstein was admitted to membership in the United Nations.

* United Nations, *Official Records of the General Assembly, Forty-fifth Session, Supplement No. 49A* (A/45/49), p. 12.

[TRADUCTION — TRANSLATION]

LIECHTENSTEIN : DÉCLARATION¹ D'ACCEPTATION DES OBLIGATIONS CONTENUES DANS LA CHARTE DES NATIONS UNIES

En ce qui concerne la demande d'admission de la Principauté du Liechtenstein à l'Organisation des Nations Unies, j'ai l'honneur de déclarer, au nom de la Principauté du Liechtenstein et en ma qualité de Chef de l'Etat, que la Principauté du Liechtenstein accepte les obligations énoncées dans la Charte des Nations Unies et s'engage solennellement à les remplir.

Vaduz, le 10 août 1990

Le Chef du Gouvernement,

[Signé]

HANS BRUNHART

Le Prince régnant du Liechtenstein,

[Signé]

HANS-ADAM II

¹ Remise au Secrétaire général, le 10 août 1990. Par la résolution 45/1* qu'elle a adoptée à sa première séance plénière, le 18 septembre 1990, l'Assemblée générale a admis le Liechtenstein à l'Organisation des Nations Unies.

* Nations Unies, *Documents officiels de l'Assemblée générale, quarante-cinquième session, Supplément n° 49A (A/45/49)*, p. 12.

